
Motie: Hoog tijd voor een MBO-traineeship 
De gemeenteraad van Utrecht, in vergadering bijeen op 21-9-2023, ter bespreking van Aanpak 
inclusieve stagemarkt en actieplan MBO,

Constaterende dat:
1. Mbo-studenten moeite kunnen hebben met het vinden van aansluiting op de arbeidsmarkt 

na het afronden van hun studie;
2. Dit ook in de publieke sector een probleem is, waar veel vacatures gericht zijn op personen 

met een hbo- of wo-afstudeerniveau;
3. De gemeente Utrecht voor personen met een hbo- of wo-afstudeerrichting een traineeship 

aanbiedt en hen zo aansluiting tussen hun studie en het werkende leven biedt, maar voor 
voor mbo-studenten nog geen traineeship aanbiedt;

4. Het mbo-uitvoeringsplan 2020-2022 de ambitie uitsprak om een mbo-traineeship in te 
richten, maar dat hieraan geen opvolging is gegeven,

5. Deze ambitie in het mbo-uitvoeringsplan 2023-2026 niet meer voorkomt;
6. De gemeente Amsterdam onlangs een mbo-traineeship in het leven heeft geroepen met 16 

traineeplekken;

Overwegende dat:
1. Een mbo-traineeship mbo-studenten een mooie kans biedt om aansluiting te vinden tussen 

hun studie en het werkende leven in de publieke sector;
2. Dit goed past bij de ambitie van de gemeente Utrecht om een inclusieve werkgever voor 

mbo-studenten te zijn;
3. De gemeente het goede voorbeeld al wel geeft door het inrichten van exclusieve 

stageplaatsen voor mbo-studenten;
4. Mbo-studenten van cruciale waarde zijn voor de gemeentelijke organisatie, en we hun 

kennis en kunde hard nodig hebben om de groei van de stad en onze ambities te kunnen 
blijven realiseren;

5. Er in 2023 24 hbo- en wo-trainees startten;
6. Een traineeship bijdraagt aan het kennismaken met verschillende (beleids)terreinen en de 

ontwikkeling van verschillende vaardigheden; 

Draagt het college op:
1. Voor de lichting trainees 2025-2027 naast een hbo- en wo-traineeship ook een mbo-

traineeship in te richten;
2. Te streven naar een gelijkwaardige verdeling van traineeships voor MBO-, HBO-, en WO-

afgestudeerden en in ieder geval een substantieel aantal plekken te realiseren voor mbo-
afgestudeerden;

3. Er hierbij naar te streven op alle afdelingen binnen de gemeentelijke organisatie plaatsen 
voor mbo-trainees vrij te maken;



4. De raad in Q3 2024 op de hoogte te brengen van de voortgang van de uitvoering van deze 
motie;

En gaat over tot de orde van de dag.
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